



Incheon Metropolitan City Institute of Public Health and Environment

Meyong-Hee Kim

President, Incheon Metropolitan City Institute of Public Health and Environment

471, Seohae-daero, Jemulpo-gu, Incheon, Republic of Korea

E-mail: heeegero@korea.kr

July 15, 2026

Dean Feng Yinchang

College of Environmental Science and Engineering, Nankai University

People's Republic of China

Dear Dean Feng,

On behalf of the Incheon Metropolitan City Institute of Public Health and Environment, it is our great pleasure to invite you to the 7th Incheon-Tianjin International Environmental Forum, to be held in Incheon, Republic of Korea.

Since signing an academic exchange agreement with Tianjin University in the field of environmental studies in 2016, our two institutions have jointly organized six academic forums hosted alternately through 2025, thereby maintaining a close cooperative relationship. These exchanges have provided a valuable platform for experts from both countries to combine their expertise to tackle environmental challenges.

The 7th Forum will take place from September 8 to 11, 2026. We are delighted to learn of the strong interest expressed by universities and research institutions across China. The forum will be a meaningful occasion to broaden the scope of exchange and further strengthen the international network for cooperation in environmental studies.

The upcoming forum will serve as an opportunity to share the latest research findings on a wide range of topics, including climate change response, air quality improvement, water quality management, and the development of sustainable urban environment, while exploring the avenues for future collaboration in addressing common environmental challenges. We look forward to further deepening friendship and mutual trust between Incheon and cities across China and promoting continued academic exchange in the environmental field.

Invited Participant

Name	Affiliation	Position	E-mail
Feng Yin chang	Nankai University	Head of the College of Environmental Science and Engineering	fengyc@nankai.edu.cn

We sincerely hope that you will honor us with your presence and look forward to welcoming you to Incheon.

Thank you.

Yours sincerely,



Meyong-Hee Kim

President

Incheon Metropolitan City Institute of Public Health and Environment



Address : 471, Seohae-daero, Jemulpo-gu, Incheon, Republic of Korea, Incheon Metropolitan City Institute of Public Health and Environment

Office no : +82-32-440-5402, Fax : +82-32-440-8797

E-mail : heeegero@korea.kr, <https://www.incheon.go.kr/ecopia/index>



仁川市 公共卫生与环境研究所

金美英

仁川市公共卫生与环境研究所所长

韩国仁川市镜湖区西海路471号；电子邮箱：heege-

ro@korea.kr

2026年7月15日

冯银厂书记

南开大学环境科学与工程学院

中华人民共和国

尊敬的冯书记：

我们谨代表仁川市公共卫生与环境研究所，诚挚邀请您出席将于韩国仁川举行的第七届仁川-天津国际环境论坛。

自2016年双方在环境研究领域与天津大学签署学术交流协议以来，两机构已共同组织了六场学术论坛，并于2025年前期间轮流举办，从而保持了紧密的合作关系。这些交流活动为两国专家提供了宝贵的平台，使双方能够结合各自的专业知识，共同应对环境挑战。

第七届论坛将于2026年9月8日至11日举行。我们欣喜地获悉，全国各地的高校及科研机构均表达了浓厚兴趣。本次论坛将成为一个富有意义的契机，旨在拓宽交流范围，并进一步加强环境研究领域的国际合作网络。

本次论坛将为分享涵盖气候变化应对、空气质量提升、水质管理及可持续城市环境建设等广泛领域的最新研究成果提供平台，同时探讨应对共同环境挑战的未来合作方向。我们期待进一步深化仁川与中国各地城市之间的友谊与互信，并推动环境领域学术交流的持续发展。

受邀参会者

姓名	隶属关系；关联性	职位	电子邮件
冯银厂	南开大学	环境科学与工程学院党委书记	fengyc@nankai.edu.cn

我们衷心希望您能莅临出席，并期待在仁川与您共度美好时光。

谢谢。

此致 敬礼！



金美英女士：总裁

仁川都市公共卫生与环境研究所



地址：韩国仁川市仁川郡世海大路471号，仁川都市公共卫生与环境研究所

办公电话：+82-32-440-5402，传真：+82-32-440-8797

电子邮件：heeegero@korea.kr，<https://www.incheon.go.kr/ecopia/index>